
 
Verksamhetsberättelse 2021 

 

Styrelsen har under året bestått av: Claes Adolfsson, ordförande, Stig-Göran 

Karlsson, vice ordförande, Eva Jönsson, sekreterare, Anne-Charlotte Carlström, 

kassör, Ulf Tufvesson, ledamot, Christian Lassen, ledamot, Fredrik Widén, 

ledamot och Johan Hugander. 

 

Även detta verksamhetsår har präglats rejält av covid-19 pandemin. 

Bl a var vi tvungna att ställa in Trettondagsdoppet. 

 

Styrelsen har under året haft 10 protokollförda sammanträden, ett årsmöte 

och ett konstituerande befattningsmöte i maj. 

Vi har varvat öppet med helt stängt, samt stängt med öppet endast för 

uthyrning. 

Under 2021 var bastun uthyrd vid 539 tillfällen! 

 

Medlemsantalet ökade jämfört med förra året (då 382 st) och var den 31 

december 460 st. 

 

Problemen med stökiga ungdomar på vårt soldäck minskade rejält igen, 

eftersom kommunen lyckats sätta upp det populära isberget igen. Tyvärr 

hamnade isberget alldeles för nära bastun och på så vis ”störde” vår 

verksamhet. Det upplevdes inte längre lika bekvämt att bada naken. 



Styrelsen har alltid en pågående dialog med kommunen gällande underhåll av 

bastun och åtgärder för förbättringar. Isbergets placering är en ”het potatis” 

som diskuterats mycket. Nu återstår det att se var kommunen placerar det. 

 

Våra bastuvärdar gjorde som vanligt ett riktigt bra jobb, med bra koll på antalet 

besökande och god information till desamma under de svåra 

omständigheterna. Tack säger styrelsen eftersom utan er inget fungerande 

kallbadhus. 

Vi tackar också för ert tålamod gällande allt ”hattande” fram och tillbaka med 

scheman för öppettider. 

 

Från styrelsen riktar vi ett stort tack till våra medlemmar och sponsorer och ser 

fram emot ett bättre år för föreningen Kvickbadhuset Höganäs. 

 

Höganäs 18 april 2022 

Föreningen Kvickbadhuset 

 

 

Claes Adolfsson, ordförande 

 

 

 


